
       Protokół Nr 42/10 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 26 października 2010 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1200

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz ,Zastępca Wójta Jerzy Makowski  i w części
dotyczącej spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum,  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 października  2010 r.
4.Analiza zapotrzebowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  do projektu budŜetu na 
   rok 2011
   Stanowisko komisji na sesję 
5.Podsumowanie działalności świetlic środowiskowych i świetlic TPD na terenie gminy  
   Opinia komisji na sesję 
6.Analiza realizacji budŜetu gminy za 9 m-cy  2010 roku 
   Opinia komisji  
7.Sprawy róŜne    
8.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad. 1
Jak wyŜej .
Ad.2.
Protokół  Nr   41/10  z  posiedzenia  komisji  socjalno-porządkowej  i  oświaty  został  przyjęty  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane  pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisja je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie zaopiniowała
jak niŜej :  
-projekt uchwały Nr XLII/336/10 w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów
wymiaru podatku rolnego 
Wójt  Gminy uzasadniając projekt  uchwały m.in.  powiedział  ,Ŝe proponuje obniŜenie
maksymalnej  ceny skupu Ŝyta  do  celów wymiaru  podatku  rolnego  ogłoszonej  przez
Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego  z 37,64 zł za 1 dt do 36 zł  .
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XLII/337/10  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości

Członkowie komisji po wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez wójta ,
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały .   
-projekt   uchwały Nr XLII/338/10  w sprawie ustalenia stawek podatku od środków
transportowych
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Wójt zapoznał komisję z uzasadnieniem do w/w projektu , komisja uwag nie wniosła i
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-projekt uchwały Nr XLII/339/10w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie
dotacji  podmiotom  niezaliczonym  do  sektora  finansów publicznych  ,  sposobu  jej
rozliczenia  oraz  kontroli   wykonywania  zleconego  zadania  –  komisja   pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XLII/340/10  w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy
Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi
działalność poŜytku  publicznego w 2011 r. „ - komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały ,
-projekt uchwały Nr XLII/341/10 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia
„ Planu Odnowy  Miejscowości Skalin „ gmina Stargard Szczeciński- komisja   
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XLII/342/10  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją na
terenie  gminy  Stargard  Szczeciński  „-  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały,  
-projekt   uchwały Nr XLII/343/10  w sprawie udzielenia dotacji  celowej  na remont
zabytku – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt uchwały Nr XLII/344/10  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz
zmiany limitów wydatków  na wieloletnie programy inwestycyjne
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy .
Wójt  Gminy dodatkowo wyjaśnił  sprawę  środków zapisanych  w budŜecie  na zakup
mieszkania socjalnego dla mieszkańców Rogowa15 , a nie zakup kontenera .
 Komisja pozytywnie  zaopiniowała w /w  projekt uchwały ,
-projekt  uchwały Nr XLII/345/10 w sprawie określenia szczegółowego trybu udzielania
i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  innych  niŜ  przedszkola  form  wychowania
przedszkolnego  prowadzonych  na terenie  gminy  Stargard  Szczeciński  –  komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Ad.4 
Przewodnicząca  komisji  omówiła  informację  dotyczącą  zapotrzebowania  Gminnego  Ośrodka
Pomocy Społecznej na rok 2011 .
Komisja w trakcie omawiania załoŜeń  do projektu budŜetu gminy nie wniosła uwag i  wyraziła
stanowisko jak niŜej : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  przyjęła  informację   dotyczącą  zapotrzebowania
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na rok 2011  .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Przewodnicząca  komisji  przedstawiła  informację  dotyczącą  działalności  świetlic  i  świetlic
środowiskowych prowadzonych przy współpracy z TPD na terenie gminy w 2010 r. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Komisja wyraziła swoją opinię jak niŜej : 
Komisja  przeanalizowała  informację  dotyczącą  działalności  świetlic  i  świetlic  środowiskowych
prowadzonych przy współpracy  z TPD na terenie gminy w 2010 r., pozytywnie ją zaopiniowała i
bez uwag przyjęła . 
Ad.6
Komisja po omówieniu sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 9 m-cy 2010 r., uwag nie
wniosła i pozytywnie zaopiniowała jego wykonanie . 
Ad.7
Przewodnicząca komisji zapytała wójta o dokończenie remontu drogi Skalin-Wierzchląd .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe stan techniczny tej drogi na dzień dzisiejszy jest dobry , a są drogi na 
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terenie gminy  w gorszym stanie.
Radny Klim Roman zgłosił następujące sprawy , a mianowicie :
- termin przetargu na pomieszczenia po byłej bibliotece w Klępinie ,  stan dachu na tym budynku
zdaniem radnego jest kiepski , a idzie zima , 
Zastępca wójta odpowiedział ,Ŝe obecnie trwają prace nad rozgraniczeniem granic nieruchomości  ,
a utrudnieniem jest  brak  dokumentów źródłowych .
- przy odbiorze świetlicy wiejskiej w Klępinie zgłoszono fakt  ,Ŝe woda z rynien płynie po murze i
nie moŜna  odczytać licznika wody, bo jest zalany oraz to,Ŝe  naleŜy zaimpregnować dodatkowo
elementy  drewniane  na placu zabaw przyległym do świetlicy .
Radna Renata Kornet wypowiadając się w sprawie świetlicy wiejskiej w Poczerninie
poinformowała, iŜ podczas remontu świetlicy  nieodpowiednio został zabezpieczony dół budynku
styropianem , poprosiła o dodatkowy punkt świetlny tak , aby oświetlić teren świetlicy i dodatkowo
wykonanie zadaszenia nad wejściem głównym do świetlicy .
Radny Grabski Bogdan – przypomniał o remoncie  drogi na odcinku z Barzkowic  do Czarnkowa .
Radny Kochaniec Adam – zgłosił remont przystanku w Koszewku oraz oświetlenie  krzyŜówki w
Koszewku i zapytał  o termin przetargu na świetlicę w Koszewie .
W sprawie przetargu wójt odpowiedział ,Ŝe najpierw naleŜy dokończyć Barzkowice , a potem
Koszewo .
Przewodnicząca podsumowała prace komisji za rok 2010.
Ad.8
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała
wszystkim za udział i za współpracę w mijającej  kadencji i zamknęła posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                                             Przewodnicząca Komisji
Z. Stoczkowska                                                                                                   ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                                       Data podpisania :
2010.10.26                                                                                                     …........................


